

Title (en)  
Blind box.

Title (de)  
Rolladenkasten.

Title (fr)  
Carter de store.

Publication  
**EP 0507136 A2 19921007 (DE)**

Application  
**EP 92104438 A 19920314**

Priority  
AT 72191 A 19910405

Abstract (en)

Blind box for receiving a lifting shaft (2) for blind armour (3). Two lateral guide rails (4), connected to the blind box (1), are provided for the lowered blind armour (3). The blind box is closed off on both lateral end sides, in each case by a screening cap which is connected to the box walls. For burglarproofing, there are arranged in the region of the two lateral guide rails (4) reinforcements in the form of steel bands (12) which are guided around the box walls (8a-c) on the outside and are connected firmly to the respective guide rail (4). <IMAGE>

Abstract (de)

Rolladenkasten zur Aufnahme einer Aufziehwelle (2) für einen Rolladenpanzer (3). Es sind zwei seitliche, mit dem Rolladenkasten (1) verbundene Führungsschienen (4) für den herabgelassenen Rolladenpanzer (3) vorgesehen. Der Rolladenkasten (1) ist an den beiden seitlichen Stirnseiten jeweils durch eine Blendenkappe (9) abgeschlossen, die mit den Kastenwänden (8a-c) verbunden ist. Zur Einbruchssicherung sind im Bereich der beiden seitlichen Führungsschienen (4) außen um die Kastenwände (8a-c) herumgeführte Verstärkungen in Form von Stahlbändern (12) angeordnet, die mit der jeweiligen Führungsschiene (4) fest verbunden ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E06B 9/17**

IPC 8 full level  
**E06B 9/17** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E06B 9/17023** (2013.01); **E06B 9/17061** (2013.01)

Cited by  
US5301479A; GR960100283A; US5609196A; EP0647762A1; EP0688936A1; ES2128886A1; EP1619346A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0507136 A2 19921007; EP 0507136 A3 19921125; EP 0507136 B1 19940413**; AT 397284 B 19940325; AT A72191 A 19930715;  
AT E104400 T1 19940415; DE 59200112 D1 19940519

DOCDB simple family (application)  
**EP 92104438 A 19920314**; AT 72191 A 19910405; AT 92104438 T 19920314; DE 59200112 T 19920314